
 

                                         Protokół posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
 

                                                    Nr 11/2025    w dniu    17.06.2025 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 14.30 zakończono o godz. 15.30 

Miejsce posiedzenia: Zespół Szkół nr 1 w Wągrowcu ul. Kcyńska 48 

 

L.p. Imię i nazwisko Podpis 

1. Krystyna Urbańska 

Przewodniczący Komisji 

obecna 

 2. Michał Liske   

Wiceprzewodniczący     

obecny 

3. Ewa Roman       

Sekretarz Komisji 

 

obecna 

4. Łucja Wicher 

Członek Komisji 

obecna 

 

Nieobecni członkowie Komisji: 

………………………………… 

  Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Zbigniew Smoliński – Dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wągrowcu 
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1.  PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

1.1. Powitanie, 

1.2. Przyjęcie porządku posiedzenia, 

1.3. Kontrola funkcjonowania i wykonania budżetu za okres 01-05/2025 r. oraz realizacja zadań z ZS nr 1 w 

Wągrowcu. 

1.4. Przyjęcie protokołów nr 10/2025  posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

1.5. Zakończenie posiedzenia. 

 

 

 

 



 

 

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, 

STANOWISK I WNIOSKÓW. 
      

                  BRAK 

 

 

3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 

 

Ad 1.1. Przewodnicząca komisji powitała wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji. 

 

Ad 1.2. Przewodnicząca komisji przedstawiła porządek posiedzenia, który został jednogłośnie przyjęty. 

Ad 1.3. Dyrektor placówki, pan Zbigniew Smoliński, przedstawił Komisji Rewizyjnej informacje dotyczące 

działalności statutowej placówki. Poinformował o liczbie uczniów uczących się w placówce oraz zapoznał 

członków Komisji z zakresem realizowanych zadań wynikających ze statutu jednostki. Przedstawił również 

wykonanie planu wydatków za okres od 1 stycznia do 31 maja 2025 roku – dokument ten stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. Omówił analizę wykonania budżetu oraz realizację budżetu w ww. okresie, które 

również zostały załączone do protokołu. Dyrektor poinformował także o procedurze przeprowadzania 

egzaminów przez Okręgową Komisję Egzaminacyjną – szkoła nie ocenia egzaminów, a jedynie organizuje 

ich przebieg. W dalszej części wystąpienia pan dyrektor zaprezentował informacje o aktualnie 

realizowanych projektach oraz działaniach promocyjnych placówki. Radna Lucja Wicher zadała pytanie 

dotyczące organizacji lekcji religii oraz liczby uczniów uczestniczących w tych zajęciach. Pan dyrektor 

wyjaśnił, że w szkole zatrudnionych jest czterech katechetów, a od września planowana liczba godzin religii 

wyniesie maksymalnie 50 tygodniowo. Zaznaczył, że trudność organizacyjna może wynikać z wytycznych 

Ministerstwa Edukacji, zgodnie z którymi lekcje religii powinny odbywać się wyłącznie jako pierwsze lub 

ostatnie lekcje danego dnia. Więcej pytań do pana dyrektora nie zgłoszono. Dyskusję zakończono. 

Ad 1.4 . Członkowie komisji po zapoznaniu się z protokołem posiedzenia Komisji Rewizyjnej nr 10/2025 

przyjęli go jednomyślinie. 

Ad 1.5 Przewodnicząca podziękowała wszystkim obecnym za udział w dzisiejszym posiedzeniu. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

                                                                 

4. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 

 

 

4.1  Zapytania 

 

                                               BRAK 

 



 

   4.2  Opinie  

 

                                                    BRAK 

 

 

 

 

 

4.3 Stanowiska 

 

 

                                                    BRAK 

 

 

 

 

 

Wnioski                                   BRAK 

                                                   

 

 

 

 

             Protokołowała                                                  Przewodniczący Komisji 

             Ewa Roman                                                      Krystyna Urbańska 

………..……………………..                                  ………………………………………. 

 

         


